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Co bude dal?
Vložil anetak - 12/02/2015 16:53
_____________________________________

Dobrý den.....chtěla bych se zeptat....můj manžel je nevyleceny alkoholik.....hodně příběh
zkratim.....aktuálně pije vino....v noci,Rano,v poledne večer a stále dokola.....žádné jiné tekutiny tělu
nedává....žádné čaje,vodu,prostě nic.......nedokáže s pitím přestat....nejí.......jen kouří a chlasta
vino.....takto se to táhne už rok.....to je doba,kdy se vrátil z léčebny......když ho vidím,je mi zle....zhubl az
na kost,nemá zájem o nic.....a tim myslim opravdu o nic.....exekuce na krku,vše je mu jedno.........chová
se zvláštně, někdy si říkám,ze s každým jeho lokem mu musí odumrit další mozkova buňka.......během
24 h vypije pres 4 litry vina.A já stale nechapu jak může byt naživu......sice už vypadá jak zombie,ale pije
a pije a pije.......co jeho vnitřek těla,proboha? Vždyť takovehle dlouhodobé chlastani(podotykam ze
přesně před rokem holdoval rumu.....vytáhl za den 2 litry......pote následovala léčebna)nemůže
organismus vydržet........když už opravdu jeho tělo vino odmítá,je mu zle,zvraci.Jakmile přestane
zvracet,vezme si diazepan(kvůli strachu z abst.příznaků) a druhy den už zase maže pro vino.......jsem
asi blázen,ale nedokazu pochopit,jak tento zaprah může tělo vydržet........nemáte prosím někdo
podobné zkušenosti.......?Díky......

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 12/02/2015 17:29
_____________________________________

Já to měla velice podobné, byla jsem mimo realitu, zajímal mně jen ten chlast, naštěstí mně děti odvezly
do nemocnice, pak psychiatrie, léčebna, je to už 11 let, nepiju.Zkuste také nemocnici, jinak čekejte
nejhorší.Jděte k obvodnímu lékaři, oznamte to, on je už nebezpečný sám sobě, takže mu léčení mohou
nařídit.Sám ať se ani o abstinenci nepokouší, potřebuje lékařský dohled.Hrozí mu epileptický záchvat,
delirium.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 12/02/2015 17:38
_____________________________________

S doktorkou počítat nemohu.......právě ze před tím rokem jsem u ni byla možná 5x.....to bylo,když
holdoval rumu....chtěl se upit......a od všech doktorských plastu jsem jen slyšela,ze musí on sam
chtít......tenkrát mi p.doktorka nabídla jedinou možnou pomoc,ze manžela navštíví doma.....tenkrát to
bylo na 2 hodiny přemlouvání manžela který mel 5promile,ale přesvědčili jsme ho.....odvezli ho a já jsem
doteď p.doktorce vděčná......jenže rok se prekulil a je tu stejná situace.....jen s tím rozdílem,ze pije
vino........p.doktorka ví,ze manžel opět chlasta......ale zachraňovat ho nebude.......a ani se ji nedivim........

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil petrch - 12/02/2015 18:15
_____________________________________
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Zeptej se tazmánského čorteka Ja..ten v léčebně našel patent na rozum  :)

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Ja - 12/02/2015 18:59
_____________________________________

petrch napsal: 
Zeptej se tazmánského čorteka Ja..ten v léčebně našel patent na rozum  :) 

... a zodpovedne a bezpečne som HO ukryl. ROFL  :P  
(...najmä pred Tebou, Cajzlík!) :)

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 12/02/2015 19:01
_____________________________________

Ty už víš dopředu, že doktorka nepomůže?Co tak to zkusit.Ona dobře ví, že nyní je to vážné.Bojíš se o
jeho život?Řekni jí to.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 12/02/2015 19:12
_____________________________________

Vim to.....před rokem právě ze chtěl umřít..... a po všech mých snahách(špitál,psychiatrie,tuny
četby,PR.doktorka)všude stejný závěr.....musí se chtít dat léčit......tenkrát ho odvezli ne za 5 minut,ale za
2 minuty dvanáct......zpětně mi pak 3 doktoři řekli,ze jsem mu zachránila život......dokt.tenkrát musela
napsat(aby ho odvezli)ze ma podezření na vnitřní krvácení...... a doteď mi on říká,ze jsem ho mela
nechat byt.......takže,p.doktorka mu určité nepomůže...... a hlavně.....manžel je vážněnnemocný.....
onemocnění ZiL(časté trombózy)...mel by brát warfarin addocházet na velmi časté kontroly ke
zmiňované doktorce.......a to se právě neděje, kvůli jeho piti......čili jeho doktorka mu už jednou
pomohla,ale tím,ze je nevzorny pacient,proč by měla opět pomahat

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil nikola1 - 12/02/2015 19:16
_____________________________________

Souhlasim s Libou.Ten,kdo nepije,nedokaze pochopit,co telo alkoholika zvladne.Jenze ono to chce
porad, vic a vic,aby mozek vubec zaregistroval, ze se dostavil.Kdyz jsem prijela do lecebny, mela jsem 3
promile. Pripadala jsem si naprosto v pohode. To cislo me naprosto zdrtilo. To, co by jinou mozna zabilo,
mne absolutne nevadilo. Jasne, ze jsem musela jet domu a prijet strizliva. Ale ja jsem vedela, ze je zle, a
pod lekarskym dohledem epilep.zachvat prisel. Byla jsem vdecna, ze jsem tam zrovna byla. Jak by to asi

 2 / 15



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 1 July, 2025, 12:01

dopadlo doma? Nejaka cesta byt musi. Treba narizena ustavni lecba. Jit za doktorkou,psychiatrem a
poradit se. Hodne stesti.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 12/02/2015 19:28
_____________________________________

Díky.......za reakce.... i toto me pomáhá........cesta pres doktory je stejná...........a zní....... pacient(Ač
opilý)musí souhlasit s léčbou......ale pacient(napůl blázen)se chce upit,a rodina na to musí
koukat.Nemáme kam jít........na tyto případy nic neexistuje......trestný cin?Mám ho vyprovokovat?Na to
povahu nemám........

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 13/02/2015 06:02
_____________________________________

Opakuji, zkus znovu lékařku.Když odmítne pomoc, tak ať ti poradí, kam se máš obrátit.Všichni víme, že
sám nechce přestat, zatím! už je mimo, možná, když vystřízliví pod lékařským dohledem, bude chtít
přestat pít.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 13/02/2015 06:28
_____________________________________

Ahoj.....ja tam prsve byla uz mnohokrat....i s lecebnou jsme byli telefonicky ve spojeni,i u zdejsiho
psychiatra,ktery alk.leci ambulantne....v drivejsi dobe pry na tyto pripady paky meli,dnes uz ne.....zavisi
to na  
nem....tenkrat ho ani sanita nechtela odvest,ze byl opily,ikdyz vedeli,ze mu jde o zivot

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 13/02/2015 08:22
_____________________________________

Tenkrát!Zkus to znovu.Vím, že je to těžké, nic jiného nezbývá.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 20/02/2015 14:11
_____________________________________
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Mimo je......to je.......už musím i dobře volit slova,dokáže se nastvat kvůli čemukoliv.....ted ho opět do
toho všeho trápí zde.problémy.......ty jeho nohy......padnul na ne........nedojde ani na WC.......Škopek ma
pod sebou a prosi mne,at mu vdovezu vino,ze se boji abstaku...........při abstaku mívá halucinace......

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 20/02/2015 14:36
_____________________________________

Zavolej mu sanitku, po vínu spadne znovu, co pak?

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 20/02/2015 14:43
_____________________________________

On nespadnul.......padnul na nohy.....jako ze mu skoro vůbec nefungují.........sanitu odmítá........ma
takovou povahu.........jednou si malém uřízl prst......všude plno krve.....,a sanitu odmítl taky.........ikdybych
ji zavolala,tak nepojede...............vůbec nevím co s nim......todle je na 2 pecovatelky,už ho
nezvladam.........

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil miriam - 20/02/2015 18:02
_____________________________________

paneboze, neovlada nohy, nedojde na WC, pri abstaku mava halucinacie a ty mu mas este donasat
vino? 
naco, preco 2 osetrovatelky?!!!  
liecebna!!!

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 20/02/2015 19:00
_____________________________________

To vim.......ze léčebna.....ale jak ho tam dostat......už tam byl,a spokojeny s peci rozhodne nebyl......on si
plně uvědomuje to,ze je alkoholik,ale tím to konci.........nemám kam jít jinam bydlet,takže tady nato
musím koukat,at se mi to líbí nebo ne......a pecovatelky myslím tím,ze není schopny ničeho......čili mu
dělám takovyhootroka.........

============================================================================

Re: Co bude dal?
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Vložil anetak - 22/02/2015 19:35
_____________________________________

Nevím co mám dělat.......úplně chátrá před očima..... už je leží,sice vnímá,ale nedokáže se ani
posadit,asi 45 kg a když se mu podaří posadit se a zkouší vstát, hned padá na zem........když za olam
sanitku, přijedou a odmítne je.....když nic neudelam,mužů čekat nejhorší.......s jeho dokt.počítat
nemuzu.......

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Petr N - 22/02/2015 20:35
_____________________________________

Aneto, 
ty mu nemůžeš pomoct. On tvoji pomoc nechce. Zkus pomoct raději sama sobě. Najdi siurychleně
psychloga, než začneš sama dělat nějaké hlouposti (třeba chlastat), jan abys to neviděla. 
Jemu budeš moci pomoct, až to bude chtít, dřív nezmůžeš vůbec nic. 
hodně štěstí 
Petr

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 22/02/2015 20:46
_____________________________________

Já blbosti dělat neminim........máme spolu dceru,a to me drží......ten kdo zná můj příběh dopodrobna,me
komentuje tak,ze by už každý druhy byl v blázinci........ono se toto táhne už roky.....chodím od 8 h do 22
h do prace,které si vazim a potřebují peníze pro dceru a sebe.......chci si nasetrit na byt.........a to dle vše
me drží......ale je o šílené těžké.......žít s blaznem(a to neprehanim-podivne chování, nekontrolovatelné
nálady...atd).....už se kolikrát bojím i o svůj rozum..........já nemám kam jít.....

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Petr N - 22/02/2015 21:11
_____________________________________

Aneto, 
alkoholik blázen je, určitě pozdějších stádiích. Sám jsem jsem v chlastu lítal taky dost. Jedinej rozdíl
mezi tím tvým a mnou je ten, že nemám agresevní opice a nemám absťáky.  
Ta neochota se sebou něco dělat, pramení z přehnané hrdosti, ješitnosti, strachu a dalších dúvodů a
pseudo dúvodů. 

------------- 

Když jsem byl ženatej, tak jsem taky často dělal od nevidím do nevidím. Prachy za práci nic moc, doma
világoš za střízliva i pod vlivem. Pod vlivem se to líp snášelo, bylo mi víc jedno. 

 5 / 15



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 1 July, 2025, 12:01

PS 
Také mám dceru, 13.2. ji bylo dvanáct.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil petrch - 22/02/2015 21:17
_____________________________________

anetak napsal: 
Já blbosti dělat neminim........máme spolu dceru,a to me drží......ten kdo zná můj příběh dopodrobna,me
komentuje tak,ze by už každý druhy byl v blázinci........ono se toto táhne už roky.....chodím od 8 h do 22
h do prace,které si vazim a potřebují peníze pro dceru a sebe.......chci si nasetrit na byt.........a to dle vše
me drží......ale je o šílené těžké.......žít s blaznem(a to neprehanim-podivne chování, nekontrolovatelné
nálady...atd).....už se kolikrát bojím i o svůj rozum..........já nemám kam jít..... 

a te´d si vem, že tvoje dcera má jeho geny...takže Bůh s ní (s váma) 

PS:než mě začnete za tuto větu kamenovat, připomínám, že již několikrát jsem psal že jsem realista
ikdybych měl malovat třeba čerta na zeď  :unsure:

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 22/02/2015 21:18
_____________________________________

A chápu dobře,ze uznepijes..? Co tobě pomohlo?Ja na něj musím koukat.....když s nim bydlim,zkousim
si sehnat jinebydleni,ale touz shanim dlouho.....nemám rodiče,příbuzné a přátelé se snaži mi pomoci s
hledáním bydleni bezuspesne......

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Petr N - 22/02/2015 21:50
_____________________________________

Aneto, 

nepil jsem necelý rok (11 měsíců), následující rok pouze oslavy (na oslavách tak do půl litru vína, nebaví
mě to, myšleno oslavy - moc lidí, hluk, atd., teď tak jednou za čtrnáct dní, jednou za týden, jednou za
měsíc. Prostě jak mám chuť a potřebu. 
Vrátil jsem se k jiným zálibám a zábávám než je chlast. 
Když mám čas, chuť a jsou k tomu podmínky, tak na hodiny mizím v lese (houby), zahraju si počitačové
hry - strategie nebo taktické střelečky, koukám na detektivky. Občas něco přečtu, rád bych četl častěji,
ale brání mi v tom tinnitus (ušní šelest). 
5ekl bych, že chlast jsem zastavil tak nějak včas, hlavně jsem to udělal kvůli sobě. Svoji ex jsem ani
neinformoval o tom, že hodlám s chlastem a psychikou (vice versa) něco dělat. Byla to moje volba,
dostal jsem k nějaké hranici. Zřejmě jsem neměl potřebu házet kostkama a překračovat řeku Rubikon,
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jako Cézar

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil alas - 23/02/2015 12:10
_____________________________________

petrch napsal: 
a te´d si vem, že tvoje dcera má jeho geny...takže Bůh s ní (s váma) 

PS:než mě začnete za tuto větu kamenovat, připomínám, že již několikrát jsem psal že jsem realista
ikdybych měl malovat třeba čerta na zeď  :unsure: 
Pane realisto, dcera má za prvé geny i po matce, a za druhé nemůžete tušit, jak velké dědičné
předpoklady otec měl. Třeba byly minimální. Kamenovat není třeba, prostě jste jen napsal neúplnou
informaci.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 23/02/2015 13:07
_____________________________________

A dcera je s ním doma sama, když ty jsi v práci?

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 23/02/2015 14:24
_____________________________________

Kdo mu kupuje, nosí alkohol?

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 23/02/2015 14:29
_____________________________________

Dopiji zasoby..........v patek este chodil

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 23/02/2015 17:31
_____________________________________

Nenos mu nic, a co malá?
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============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil anetak - 23/02/2015 21:49
_____________________________________

Malá je na svůj věk rozumná.......ale tím nechci situaci ylehčovat.......je to v pr.......dnes byl "on "celý den
sám.......holcinu jsem si vzala radeji do práce.......závěr?Spadl a má monokla......vynadal mi,že jsem celý
den v práci.......a to nej.....má dopito......zásoby dosly........do rána se svými poruchami spanku
nevydrží.......docela se toho obávám.........

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 24/02/2015 07:14
_____________________________________

Já se obávám o dceru.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Rafael.X - 03/03/2015 21:34
_____________________________________

Ahoj..já to měl s přítelkyní tak jisto jak píšeš ty..ač jsem se snažil sebevíc, vše vyšlo vniveč. Pila dál, do
toho ňáký benzodiazepiny. Nakonec to dopadlo tak, že jednoho dne beze stopy zmizela. Šla pro víno a
už se nevrátila, všechno na čem jí záleželo zůstalo doma. Aji pes, doklady, prachy, oblečení.. Je to už
skoro 3 roky.. Nikdo o ní už neslyšel.. Nebejt chlastu a toho všeho, nestalo by se to. Co teď řeknu neber
jako radu ale čistě jako mojí úvahu když jsem celý noci přemejšlel coby kdyby. Klidně bysem jí nechal
sousně dát do léčebny, je to blízká osoba jejíž jednání ji ohrožuje na životě - v tomhle případě máš
nárok na něco takovýho. Vim, je to hard core, ale v mym případě to byla jediná možnost. Bohužel už prd
platný. Přeju ti good luck, Rafael

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 04/03/2015 05:55
_____________________________________

Ono to vůbec není lehké, nařídit soudně léčbu.Musí udělat trestný čin, nebo vyloženě ohrožovat sebe,
okolí.Trvá dlouho, než se to prokáže, zdůvodní.A on léčbu vydrží, vrátí se může být horší,pít
nepřestane.Jestliže sám nechce přestat, není síla, která by ho k tomu donutila.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Rafael.X - 04/03/2015 08:17
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_____________________________________

Jasně, když člověk sám nechce je to špatný, ale znám lidi co nechtěli za žádnou cenu přestat a až po
"nucenym" vystřízlivění si uvědomili že pokračovat v pití je cesta do pekel a začli se snažit. Ale bohužel
znám i dost takovejch, který po soudní léčbě jeli ještě věčí bomby.. Každopádně je lepší něco zkusit,
udělat cokoli ikdyž je velký riziko že to nevyjde než jenom nečině přihlížet, nedělat nic a pak si to celej
život vyčítat.. A věř, je šílený žít s pocitem že sem neudělal nic a dopadlo to jak to dopadlo. Při zpětnym
pohledu, rači udělat cokoli i za cenu že to špatně skončí, protože když neuděláš nic, stejně to špatně
skončí..

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 04/03/2015 09:49
_____________________________________

Rafaeli, zbytečně trpíš, ona si vybrala tuto cestu dobrovolně, je dospělá, svéprávná.Kdyby byly v ...ryby,
nemusely by být rybníky.Kdyby!!!Trápíš se, ničíš, kdoví kde ona je, jestli žije, nechtěj měnit něco, co
změnit nemůžeš.Smiř se s tím, uleví se ti.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil petrch - 06/03/2015 22:19
_____________________________________

Zdá se mi, že je (zde) lehčí řešit, že někdo chlastá, ale už se nehledá důvod proč to tak je...

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Lenka - 07/03/2015 10:29
_____________________________________

Když on každý "dokáže ve svém životě (hlavě) najít nějaké důvody k tomu,proč potřebuje pít. Jenže
pokud nejdřív pít nepřestane, nedokáže rozplétat to klubko zádrhelů.Dokud se pije,nejde nic
měnit.Sebe,natož okolní lidi.Často píšeš,že piješ kvůli hnusnému světu,jenže on bude stejný,dokud
budeš stejný ty.Já vím,zní to jako snůška keců a taky bych to dřív nebrala.Vypadá to,že s vyšším věkem
má člověk výhodu a větší šanci, že se mu abstinence zalíbí.Ještě před 10ti lety jsem si nedokázala
představit život bez alkoholu ani omylem.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 07/03/2015 10:50
_____________________________________

Petře, alkoholik si důvod najde vždy.Znám lidi, co jsou postižení, po bouračce, nemohoucí, na vozíčku,
přesto nepijí, bojují  o život.Znám také ty, co mají vše, zdraví, rodinu, peníze, přesto se upíjí.
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============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil petrch - 07/03/2015 11:47
_____________________________________

...jasný důkaz toho, že  zdraví, rodina, peníze, nejsou pro pocit štěstí vše

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Kira - 07/03/2015 13:21
_____________________________________

Petre, ale to je zacarovany kruh. Ked je clovek v moci alkoholu, je jeho otrokom a jediny pocit stastia ma
len ked pije. Takze nepomoze ani rodina, laska, zdravie, uspech, nic..Musi pit a ked nepije vsetko vidi
cierno a pesimisticky, takze radsej si zas da a ten svet je zas o nieco krajsi. Vsteci sme to tak mali a
vsetci to pozname. 
Len ked sa tomu postavis a dokazes sa vymanit z jeho moci, tak pocitis stastie aj bez alkoholu, ale take
naozajstne nefalsovane. 
Ty tomu teraz neveris, ale mohol by si to porovnavat az keby si sa z toho zacarovaneho kruhu dostal a
bol zas sam sebe panom. 
Pripadas mi velmi fajn chlap a aj si inteligentny, len nevies sa z toho nijak dostat. Je to strasna skoda.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 07/03/2015 13:50
_____________________________________

A poznal bys to pravé štěstí.Sám dobře víš, že jsi na tom špatně.Už máš nakročeno do pekla, chceš to?

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil petrch - 07/03/2015 14:30
_____________________________________

Liba: Samozřejmě, že nechci...ty jsi to snad chtěla, když si chlastala...snad ne.To snad nechce nikdo,
jenže peklo je v nás od té doby co dosáhneme vrcholu, pak už pouze padáme. 

Kira:alkoholismus není "nemoc" nutně závislá na inteligenci... 
A samozřejmě, že když už propadneš, jsi otrokem a štěstí ti nepřináší nic..Láska, rodina, peníze,
zdraví..Nic. 
To ovšem nevysvětluje, proč někdo začne chlastat v době, kdy toto všechno ještě má a nic mu "nechybí"

============================================================================
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Re: Co bude dal?
Vložil Kira - 07/03/2015 14:46
_____________________________________

Petre, ja predsa dobre viem, ze alkoholizmus nie je zavisly na intleigencii, tak som to nemyslela..Bol to
len pokus o kompliment ;)  
A preco niekto zacne chlastat, ked vsetko ma a nic mu nechyba? 
Lebo predsa chlastaju vsetci a on nevie o tom, ze prave on je v ohrozeni. 
Pije tak ako ostatni - na oslavach, na uvolnenie pri strese, na vecerach s obchodnymi partnermi napr. a
ani nevie ako do toho padne a uz je v moci alkoholu. Nema to stastie ako ti vsetci jeho kamosi, ktori v
zaciatkoch pili tak ako on, ale oni v sebe nemali tu predispoziciu na alkoholizmus, takze im sa nic
nestane, ale on sa moze prepit az k smrti a na tej ceste prist o vsetko - o rodinu, peniaze, zdravie... 
Ale ved ty toto vsetko dobre vies a teoreticky to ovladas dobre.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil petrch - 07/03/2015 14:53
_____________________________________

To zní rozumně  :)

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Liba - 07/03/2015 15:10
_____________________________________

Jenže Petře, já vůbec netušila, kam padám.A ty víš, přesto piješ dál, čekáš, že až
někdy!!přestaneš?Nebojíš se, že už bude pozdě?Je ti jedno?Jo, a on někdo pije i z nudy, má vše, nic ho
nebaví, má své geny a šup, je to.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Alena - 17/03/2015 11:11
_____________________________________

Ahoj, psala jsi sice před měsícem, ale přesto chci k tomu něco říct. Můj muž taky dlouhá léta pije, v
poslední době je to již nevydržitelné. Je zajímavé, jaké to má různé fáze a jak dlouho 
to lidský organismus vydrží. Manžel pije tvrdý alkohol, ne víno. 
Nejí téměř vůbec, nepolkne zeleninu, ovoce, prostě nic, jen pije 
nepřetržitě celý den pivo a prokládá to doušky přímo z láhve vodky, fernetu, rumu, prostě tím, co má kde
schované. 
Mezitím vyvádí, nebo spí. Období mnohahodinového spánku jsou pro mne vysvobození, je klid a neřve. 
Nechodí k žádnému lékaří, někdy má bolesti, ale doktorům se vyhýbá. Někdy si myslím, že jeho vnitřní
orgány to přece už nemohou vydržet, ale není tomu tak. CCa po 14 dnech se vzchopí, 2-3 dny něco sní,
vypadá to, že kdyby s pitím přestal, bude zase 
schopen běžného života - ale pak naděje vyhasne a postupně zase 
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upadá do svého stavu. To máme špatné zákony, že se člověk může 
upít, co mezitím rodina, co okolí ? Měli by jim prostě nařídit léčbu a bez milosti tvrdě. Pak by si to již
každý rozmyslel, dělat kravál a ohrožovat ostatní. Nyní lékař pokrčí rameny a řekne - on to tak chce.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil alas - 18/03/2015 14:18
_____________________________________

Aleno, to je mi líto, je to ošklivá situace a radu žádnou nemám, ale zákonem se tohle opravdu řešit nedá.
Vždyť přece víte, jak malou úspěšnost má léčba i u těch, co přestat opravdu chtějí. I jaká je čekací doba.
Ti, co zájem nemají, by se tím léčebným procesem prostě nějak prokousali a venku zase začali, a ti se
snahou by museli čekat ještě déle. 

Těžko někoho donutit k tomu, aby viděl v životě smysl. Pomoct se dá jen tomu, kdo je ochotný pomoc 
přijmout.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Renata - 19/03/2015 07:44
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Renata - 19/03/2015 08:01
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Ja - 19/03/2015 08:33
_____________________________________

Renata píše: 
... to není jen pro tebe otázka,ale všeobecná...Kdo pije více dní nejí jen pije a pak to tělo je tak totálně
oslabený a jemu zle jak psovi.Tím se odrovnává úplně.Také je neustále přiotrávené chlastem a
nikotinem.Bez vitamínu a jak může skončit.To musí i sám vědět do předu.Přesto mu to je jedno.To
nepochopím.Možná to nebude ani o alkoholismu,ale o osobnosti každého člověka a jeho pudy
sebezáchovy... 

Rena, 
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...je to preto, lebo opitý a otrávený organizmus nesprávne, t.j.skreslene vyhodnocuje práve prežívanú
situáciu a namiesto impulzu: *uber!!!* vydá mozog povel *pridaj/zaber!!!* 
(Takýto dynamický stereotyp si postupne abúzer vypestuje a riadi sa ním! :( )

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Renata - 19/03/2015 08:44
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Renata - 19/03/2015 09:02
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Ja - 19/03/2015 09:06
_____________________________________

Renata napsal: 
...Můžu se zeptat tebe? co tebe zastavilo? Také patříš do té skupiny co to zvládla a důvod si k tomu
musel mít? podle mě je jedno.Jestli si byl na léčení nebo ambulantně nebo sám,ale důležitý,že ti to
došlo... 

...prebudil som *pud sebazáchovy*. 
(Uvedomil som sa v dileme:*Piť, či nepiť!?  *Žiť a nepiť/alkohol/!*) :angry:  

...vyhral som nad sebou: ..."zvíťazil *zdravý sedliacky (roz)um!*" B)

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Renata - 19/03/2015 09:14
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Ja - 19/03/2015 10:00
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_____________________________________

Renata napsal: 
Ty konce musejí být jen z rozumu...To čeká každého co to pochopí... 

... a potom si už bez prerušenia vychutnávať *triezve TU a TERAZ*.:)

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Renata - 19/03/2015 10:47
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Anna - 20/03/2015 07:21
_____________________________________

Ahojky všem a zdravím Renču Kiru. 
Tak jak je děvčata? :)  

Renčo co si tu psala,také v moc věcech s tebou souhlasím.Já naštěstí ten přechod do dalších stadii
nemám.Nepiji často a více méně jsem v pohodě.V prvním stadiu se neustále držím,jelikož toto mi je
jasné.Jednou za tři měsíce mi nepřijde hrozný se napít a mam to tak léta.Kocoviny mam normální,jen
sušku a žaludek na vodě.To spraví vždy výborný vývar.Díky tomuto foru mám tyto zkušenosti a nepiji
vždy kdy mám chutě a nerozpíjím se do dalších stadii.Za druhé vzhledem k mé práci a k dětem ani
nejde,abych pila častěji.Tu hlavu a silné nervy neustále potřebuji.  

Kiro četla jsem si,jak si ty začátky měla těžký a přesto si to zvládla.Za chvíli máš rok a smekám před
tebou.Jsi dobrá :) a šťastná to žena.

============================================================================

Re: Co bude dal?
Vložil Kira - 20/03/2015 13:59
_____________________________________

Anna ahoj, aj ja ta zdravim  a diky moc za tvoje slova:)  
Ano, uz to bude rok, ale to uteka, nemam ani tendecniu to pocitat na dni...Ano, bolo to tazke, ale beriem
to tak, ze co ma nezabije, to ma posilni a toto ma rozhodne posilnilo a poriadne. Teraz sa citim tak, ze
ked som zvladla toto, tak zvladnem uz hadam vsetko :)  
Co sa teba tyka, ty pokial si to takto drzis, tak to je v pohode a nie je coho sa bat. Raz za 3 mesiace sa
dat dolu, nie je nic hrozne.  
Tvojou velkou vyhodou je, ze si uvedomujes hrozbu, co by sa stat mohlo a na zaklade toho svoje pitie
regulujes. Ono pokial clovek nema po tom alkohole psychicke problemy, tak je to v poriadku. 
Ale akonahle to zacne ist na mozog a na psychiku, tak vtedy to treba ihned ukoncit - lebo to zacinaju tie
naozajstne horory a ten alkohol zacne cloveka totalne nicit. Ty toto nastastie nemas, takze raz za cas
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ked sa opijes, nemalo by ti to uskodit :)

============================================================================
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